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• Intet nyt fra konkursboet og planer for centerbygningen pågår stadig. 
 

• Udstykning afventer møde med kommunen og landinspektør. Vi forsøger samtidigt at få 
ændret deklarationen, så konkursboet ikke længere er påtaleberettiget, tingene 
kompliceres for den enkelte grundejer når der skal bygge ansøgninger igennem hos 
kommunen. 
 

• Vi har udfordringer med vandstanden i søen, men alt er som det skal være. 
 

• Plantning af blomsterløg ved indkørslen til Strandparken blev for dyrt og for kompliceret. 
Vi undersøger hvad vi kan få af stedsegrønne planter og hvornår de kan plantes. 
 

• Vi overvejer at klippe alle grunde på Nordsiden, der ligger i 1. række ud mod søen, da de 
få grunde vi klippede sidste sommer, løftede området markant. 
 

• Der er rigtigt meget måge-efterladenskaber på bro ved centeret, så meget at den er 
ubehagelig at gå på. Vi får den spulet ned og det undersøgt om det kræves ny olie. 
 

• Der er enkelte færdigbyggede huse, der har byggeaffald opmagasineret på nabo grunde, 
vi tager kontakt til disse herom. 

 


